
Protokół nr XIV/2025 
sesji Rady Gminy Jedlińsk 

odbytej w Sali Konferencyjnej 
Urzędu Gminy w Jedlińsku 

w dniu 17.04.2025r. 
 
Ad. 1. Obrady XIV sesji Rady Gminy w Jedlińsku otworzył o godz. 09:05  Przewodniczący 
Rady Gminy Pan Robert Rędzia i przywitał Radnych, Radnego powiatowego, Zastępcę 
Wójta Gminy Pana Krzysztofa Solę, Sekretarza Gminy Pana Andrzeja Pawluczyka, 
Skarbnik Gminy Panią Ilonę Starzyńską oraz Radcę Prawną Panią Sylwię Dąbrowską. 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na sesji 
obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
(Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). Radni nieobecni: Grzegorz 
Podgórzec. 
     
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji.                                                                                                         
2. Przyjęcie porządku obrad.   
3. Przyjęcie protokołu z: 

A. XII Sesji 
B. XIII Nadzwyczajnej Sesji 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym, ewentualne informacje Przewodniczących stałych komisji.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.    
6. Wystąpienie przybyłych gości. 
7. Podjęcia uchwał w sprawie: 

A. rozpatrzenia petycji – projekt nr 1,  
B. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 2025 – 2029  – 

projekt nr 2, 
C. wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok – projekt nr 3. 

8. Stanowisko Rady Gminy w sprawie wsparcia działań w celu obrony Poczty Polskiej.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Sprawy różne. 
11.  Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Gminy Jedlińsk.   
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady Pan Robert Rędzia złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad 
o projekt uchwały nr 4 zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, 
zasad poboru opłaty targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso   
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzenie projektu porządku obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto zmianę porządku 
obrad.  
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Ewa Ofiara (ZA), Elżbieta Łoboda 
(ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Iwona Filozof (ZA), Justyna Dryja (ZA), Anna Rodak-



Broda (ZA), Robert Rędzia (ZA), Maciej Makulski (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), 
Agnieszka Maj (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), 
Marcin Drewnowski (ZA).  
 
Przewodniczący odczytał rozszerzony porządek obrad. Zapytał Radnych o uwagi 
do proponowanego porządku obrad. Brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt porządku obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto zmianę porządku 
obrad.  
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Marcin Drewnowski (ZA), 
Barbara Kołodziejska (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Robert Rędzia (ZA), Elżbieta 
Łoboda (ZA), Iwona Filozof (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Ewa Ofiara (ZA), Justyna 
Dryja (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Agnieszka Maj (ZA), Maciej 
Makulski (ZA), Lidia Żurowska (ZA).  
 
Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji.                                                                                                         
2. Przyjęcie porządku obrad.   
3. Przyjęcie protokołu z: 

A. XII Sesji 
B. XIII Nadzwyczajnej Sesji 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym, ewentualne informacje Przewodniczących stałych komisji.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.    
6. Wystąpienie przybyłych gości. 
7. Podjęcia uchwał: 

D. w sprawie rozpatrzenia petycji – projekt nr 1,  
E. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 2025 – 

2029  – projekt nr 2, 
F. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok – projekt nr 

3, 
G. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, zasad poboru 

opłaty targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso  - projekt nr 4. 

8. Stanowisko Rady Gminy w sprawie wsparcia działań w celu obrony Poczty Polskiej.  

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10.  Sprawy różne. 
11.  Zamknięcie obrad XIV Sesji Rady Gminy Jedlińsk.   
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XII Sesji i XIII Nadzwyczajnej Sesji. 
 
Ad. 3A. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto protokół z XII 
Sesji. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Marcin Drewnowski (ZA), 
Barbara Kołodziejska (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Robert Rędzia (ZA), Elżbieta 



Łoboda (ZA), Iwona Filozof (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Ewa Ofiara (ZA), Justyna 
Dryja (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Agnieszka Maj (ZA), Maciej 
Makulski (ZA), Lidia Żurowska (ZA). 
 
Ad. 3B. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 13  głosami za, 1 wstrzymującym się   
przyjęto protokół z XIII Nadzwyczajnej Sesji. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Marcin Drewnowski (ZA), 
Justyna Dryja (WSTRZYMAŁA SIĘ), Anna Rodak-Broda (ZA), Elżbieta Łoboda (ZA), 
Mateusz Kucharczyk (ZA), Iwona Filozof (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Agnieszka Maj (ZA), 
Lidia Żurowska (ZA), Robert Rędzia (ZA), Ewa Ofiara (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), 
Tomasz Plewiński (ZA), Maciej Makulski (ZA). 
 
Ad. 4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym, ewentualnie informacje Przewodniczących stałych 
komisji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Robert Rędzia przedstawił pisma, które wpłynęły 
do Biura Rady w okresie międzysesyjnym i sposobach ich załatwienia oraz przedstawił 
podstawowe informacje z zakresu pracy Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Tomasz Plewiński 
poinformował, że komisja obradowała 14 kwietnia 2025 roku. Przedmiotem 
posiedzenia komisji była petycja wniesiona przez Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów 
AEQUITAS z siedzibą w Łodzi w obronie konstytucyjnej zasady niezawisłości  
i niezależności sędziów polskich. Przewodniczący komisji wskazał, iż w pierwszej 
kolejności komisja dokonała sprawdzenia możliwości załatwienia petycji jednak po 
przeanalizowaniu żądania wnoszącego petycje uznała, że organem właściwym do jej 
rozpatrzenia jest Minister Sprawiedliwości. Za przekazaniem petycji głosowało 6 
członków komisji. Przewodniczący poinformował, także iż kolejnym punktem 
posiedzenia komisji było zapoznanie się z listem otwartym Niezależnego Samorządnego 
Związku Zawodowego Listonoszy Poczty Polskiej w sprawie obrony Poczty Polskiej. 
Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym listem jednogłośnie uznała za zasadne 
wsparcie Poczty Polskiej i wystosowała odpowiednie stanowisko na dzisiejsze obrady 
Rady Gminy Jedlińsk.   
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Lidia Żurowska poinformowała, 
że komisja obradowała 17 kwietnia 2025r. tematem posiedzenia komisji było 
zaopiniowanie 2 uchwał w zakresie tematycznym komisji. Projekty uchwał zostały 
zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie.  
 
Ad. 5.  Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Robert Rędzia oddał głos Zastępcy Wójta Gminy Panu 
Krzysztofowi Soli, który przedstawił najważniejsze informacje, które miały miejsce  
w okresie międzysesyjnym. Należą do nich: 

• poprawa bezpieczeństwa w ruchu drogowym poprzez remont istniejącego 
oznakowania poziomego i pionowego na drogach gminnych,    

• opracowanie dokumentacji projektowej remontu odcinka drogi wewnętrznej 
dojazdowej w miejscowości Mokrosęk, 



• opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy progów 
zwalniających,     

• zakończenie robót interwencyjnych poprzez utwardzenie poboczy przy drodze 
gminnej w miejscowości Jankowice, 

• spotkanie z Powiatowym Zarządem Dróg i Komendą Wojewódzką Policji Wydział 
Ruchu Drogowego w sprawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. 
Ogrodowej z ul. Armii Krajowej w miejscowości Jedlińsk, 

• realizacja na bieżąco inwestycji z funduszu sołeckiego.  
 
 Radny Tomasz Plewiński zwrócił się z pytanie w sprawie oznakowania ulic  
w miejscowości Klwaty. W odpowiedzi Pan Krzysztof Sola Zastępca Wójta Gminy 
wskazał, iż prace te są sukcesywnie realizowane.   
 
Ad. 6. Wystąpienie przybyłych gości. 
 
W obradach sesji uczestniczył Radny powiatowy Pan Roman Wójcik, który udzielił 
wyjaśnień w sprawie: 

• remontu drogi powiatowej Jedlińsk-Stare Zawady-Urbanów w zakresie 
zagwarantowania środków zarówno przez gminę jak i przez powiat, 

• parkingu przy szkole w Jedlińsku.  
 

Ad. 7. Podjęcia uchwał:  
Ad 7A. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad projektem 
nr 1 w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt nr 1 i poprosił Radę o głosowanie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto Uchwałę nr  
XIV/16/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Ewa Ofiara (ZA), Justyna Dryja 
(ZA), Lidia Żurowska (ZA), Maciej Makulski (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Robert 
Rędzia (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Iwona Filozof (ZA), 
Elżbieta Łoboda (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), Agnieszka 
Maj (ZA), Grzegorz Gut (ZA). 
 
Ad. 7B. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad 
projektem nr 2 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 
2025 – 2029   
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Ilona Starzyńska, która szczegółowo omówiła 
wszystkie zmiany w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jedlińsk na lata 2025 – 2029 oraz w uchwale w sprawie wprowadzenia zmian  
w budżecie gminy na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o głosowanie 
 



W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto Uchwałę 
nr XIV/17/2025 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na 
lata 2025 – 2029. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Anna Rodak-Broda (ZA), Justyna 
Dryja (ZA), Iwona Filozof (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), Maciej Makulski (ZA), Tomasz 
Plewiński (ZA), Ewa Ofiara (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), 
Elżbieta Łoboda (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Robert Rędzia (ZA), 
Agnieszka Maj (ZA). 
 
Ad. 7C. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad 
projektem nr 3 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o głosowanie 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto Uchwałę 
nr XIV/18/2025 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Maciej Makulski (ZA), Mateusz 
Kucharczyk (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Elżbieta Łoboda (ZA), Ewa Ofiara (ZA), 
Marcin Drewnowski (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Iwona Filozof (ZA), Lidia Żurowska 
(ZA), Grzegorz Gut (ZA), Agnieszka Maj (ZA), Robert Rędzia (ZA), Tomasz Plewiński 
(ZA), Justyna Dryja (ZA). 
 
Ad.7D. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad 
projektem nr 4 zmieniającym uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, zasad 
poboru opłaty targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.   
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt nr 4 i poprosił Radę o głosowanie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto Uchwałę nr  
XIV/19/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, zasad 
poboru opłaty targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.   
 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Maciej Makulski (ZA), Marcin 
Drewnowski (ZA), Iwona Filozof (ZA), Elżbieta Łoboda (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), 
Tomasz Plewiński (ZA), Robert Rędzia (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Anna Rodak-
Broda (ZA), Justyna Dryja (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Agnieszka Maj (ZA), Ewa Ofiara 
(ZA), Grzegorz Gut (ZA). 
 
8. Stanowisko Rady Gminy w sprawie wsparcia działań w celu obrony Poczty 
Polskiej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk odczytał przygotowane przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji stanowisko Rady Gminy w sprawie wsparcia działań w celu obrony 
Poczty Polskiej. 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie stanowisko Rady Gminy w sprawie 
wsparcia działań w celu obrony Poczty Polskiej. 
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 14 głosami za przyjęto Stanowisko Nr 
1/2025 Rady Gminy w sprawie wsparcia działań w celu obrony Poczty Polskiej. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Ewa Ofiara (ZA), Elżbieta Łoboda 
(ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Iwona Filozof (ZA), Justyna Dryja (ZA), Anna Rodak-
Broda (ZA), Robert Rędzia (ZA), Maciej Makulski (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), 
Agnieszka Maj (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), 
Marcin Drewnowski (ZA).  
 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk poinformował, że do Biura Rady Gminy w dniu 
03.04.2025r. wpłynęła interpelacja Radego Gminy Jedlińsk Pana Tomasza Plewińskiego 
oraz odczytał przedmiotową interpelację.  
Następnie głos zabrał Radny Tomasz Plewiński który zwrócił się do Wójta Gminy  
z apelem o zrozumienie mieszkańców którzy mają tam działki oraz wyrażenie swojego 
stanowiska. W odpowiedzi Pan Wójt wyjaśnił, że obecnie jest prowadzone 
postępowanie administracyjne i wszystkie aspekty są obecnie sprawdzane, podkreśli 
również, iż inwestycja ta zgodnie z obowiązującymi przepisami zostanie uzgodniona  
z odpowiednimi instytucjami.   
Głos zabrał również Krzysztof Sola zastępca Wójta Gminy informując, że obecnie trwają 
prace nad planem ogólnym i zachęcił przedsiębiorców którzy prowadzą działalność 
m.in. w zakresie produkcji zbiorników betonowych do zgłaszania się w celu 
wyznaczenia miejsca gdzie takie działalności mogą być prowadzone.   
 
10. Sprawy różne. 
 
Wójt Gminy przybyły na sesję przeprosił za spóźnienie, następnie przedstawiał 
najważniejsze informacje: 

• zagospodarowanie terenu przy szkole oraz pozyskanie środków na 
zagospodarowanie terenu parku w miejscowości Bierwce, 

• złożenie wniosku o dofinansowanie na dalsze zagospodarowanie terenu Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Jedlińsku, 

• złożenie wniosku na budowę kompleksu boiska wraz z trybuną w miejscowości 
Klwatka Szlachecka,  

• spotkanie z Powiatowym Zarządem Dróg oraz Komendą Wojewódzką Policji  
w Radomiu w sprawie przebudowy skrzyżowania ul. Ogrodowej i ul. Armii 
Krajowej w miejscowości Jedlińsk oraz budowy progów zwalniających na ul. 
Ogrodowej, 

• przystąpienie do programu Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w sprawie operatora dla realizacji programu Czyste 
powietrze. 

 
Radna Anna Rodak-Broda zwróciła się z zapytaniem odnoście planu ogólnego na jakim 
jest etapie. Szczegółowej odpowiedzi udzielił Zastępca Wójta informując, m.in. że 
przygotowany jest projekt zmiany ustawy odnoście uchwalenia tego planu, gdzie 



zmianie ulegnie termin jego wprowadzenia oraz zwiększy się procentowo obszar pod 
zabudowę jednorodzinną.  
 
O godz. 10:23 salę obrad opuściła Radna Ewa Ofiara. 
 
O godz. 10:28 salę obrad opuściła Radna Anna Rodak-Broda. 
 
Radny Tomasz Plewiński zwrócił się z zapytaniem do Wójta Gminy o dofinasowanie na 
budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Klwaty oraz czy jeśli nie będzie 
dofinansowania ze środków zewnętrznych czy Gmina zrealizuje budowę świetlicy ze 
środków  własnych. W odpowiedzi Wójt Gminy, poinformował, że jeśli pojawią się 
programy Gmina będzie aplikować o pozyskanie środków zarówno dla świetlicy  
w Klwatach i w Płaskowie natomiast jeśli chodzi o  realizację ze środków własnych Wójt 
wskazał, że trudno będzie zrealizować taką inwestycje ze środków własnych.  
 
Radny Mateusz Kucharczyk zwrócił się z zapytaniem do Radnego powiatowego Pana 
Romana Wójcika o remont odcinka drogi powiatowej pomiędzy Ludwikowem  
a Kobylnikiem z uwagi na oszczędności w postępowaniach przetargowych.  
W odpowiedzi Pan Roman Wójcik wyjaśnił, że w sprawie tej drogi prowadzone były 
rozmowy ale na przebudowę potrzebna będzie dokumentacja projektowa i że w ciągu 
roku realizacja jej przebudowy nie będzie możliwa.  
 
Radny Marcin Drewnowski zwrócił się z zapytaniem do Wójta Gminy o informacje na 
jakim etapie jest budowa wiaty przystankowej w miejscowości Wierzchowiny oraz 
podziękował w mieniu mieszkańców za uporządkowanie działki gminnej przy stawie  
w Wierzchowinach. W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że środki na budowę wiat 
przystankowych zostały przesunięte na zakup znaków informacyjnych ze względu na 
nadanie nazw ulic w miejscowości Klwaty. 
 
Głos zabrała także mieszkanka Pani Bożena Partyga która zwróciła się z pytaniem czy 
rozpoczęło się islamizowanie Polski i przedstawiła w etapach jak przebiega kolonizacja 
krajów europejskich przez muzułmanów.  
 
Sołtys sołectwa Wierzchowiny Pani Małgorzata Smyrda zwróciła się z pytaniem do 
Wójta Gminy czy był już odbiór skrzyżowania w Wierzchowinach ponieważ są już 
usterki i czy jest możliwość zaadaptowania budynku po dawnym sklepie  
w Wierzchowinach na świetlicę. Pan Wójt wyjaśnił, odnośnie budynku, że konieczne jest 
wykonanie dokumentacji technicznej. A jeśli chodzi o skrzyżowanie to zostało ono już 
odebrane ale wskazane usterki zostaną zgłoszone Wykonawcy.   
 
Sołtys sołectwa Klwaty Pan Robert Urbański zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy  
kto wykonał projekt na barierę ochroną i czemu ma ona służyć. W odpowiedzi Pan Wójt 
wyjaśnił, że projekt został wykonany przez mieszkańców a bariera został wykonana dla 
poprawy bezpieczeństwa. 
 
Na prośbę Radnego Marcina Drewnowskiego minutą ciszy uczczono pamięć zmarłego 
biskupa Piotra Turzyńskiego.   
 



Na koniec Pan Wójt wraz z Panem Przewodniczącym Rady złożyli wszystkim życzenia 
świąteczne. 
 
Ad 11. Przewodniczący Robert Rędzia o godzinie 11:05 zamknął obrady XIV sesji Rady 
Gminy.  

 
 
 
Obradom Przewodniczył 

            Przewodniczący Rady Gminy 
            Robert Rędzia 

 Protokołowała:  
 Wioleta Siwiarek  
 
 
 
 


